

2017

ORGAN PLUS PROGRAMME

INTERNATIONAL ORGAN CONCERTS

SOFIENBERG CHURCH &
PAULUS CHURCH

kirken.no/ps

LAYOUT & PHOTO SOFIENBERG CHURCH: ANNE JELLY GRANBERG / BLUNDERBUSS

117



INTERNATIONAL
SERIES OF ORGAN
PLUS CONCERTS AT
SOFIENBERG CHURCH
& PAULUS CHURCH
IN OSLO

With their excellent acoustics the Paulus and the Sofienberg churches at Grünerløkka in Oslo are much in demand as concert venues. The organ of the Paulus church was built by the Norwegian firm of Jørgensen and was renovated in 2010. The Sofienberg organ was built by the German firm of Eule and installed in 2014. Both are among the best in Oslo. In this year's series of concerts we focus on the organ in concert with other instruments and the human voice, hence the title *ORGAN PLUS*. Like last year's programme the concert series will feature world premieres.



INTERNATIONALE
ORGELKONZERTE IN
DER KIRCHE VON
SOFIENBERG &
PAULUSKIRCHE
IN OSLO

Die Pauluskirche und die Kirche von Sofienberg auf Grünerløkka in Oslo sind auf Grund ihrer guten Akustik gefragte Konzertarenen. Die Pauluskirche hat eine Orgel der Firma Jørgensen, die 2010 restauriert wurde. Die Orgel der Kirche von Sofienberg wurde 2014 von der deutschen Firma Eule gebaut. Beide gehören mit zu den besten Organen in Oslo. Die diesjährige Konzertserie hat den Fokus auf das Zusammenspiel der Orgel mit anderen Instrumenten und Gesang gerichtet. Daher der Name *ORGAN PLUS*. Wie schon im letzten, wird es auch in diesem Jahr Uraufführungen geben.



KULTURRÅDET
Arts Council
Norway

Sofienberg Diakonale
Stiftelse

2017

ORGAN PLUS PROGRAMME
SOFIENBERG CHURCH &
PAULUS CHURCH



✦ SOFIENBERG CHURCH,
SUNDAY 19 FEBRUARY,
AT 19:00

DEN NORSKE
HARMONIUMDUO

✦ SOFIENBERG CHURCH,
SUNDAY 12 MARS,
AT 19:00

BERIT OPHEIM, SONG
SIGBJØRN APELAND, ORGAN

✦ SOFIENBERG CHURCH,
SUNDAY 30. APRIL,
AT 19:00

BALÁZS SZABÓ, ORGAN

✦ SOFIENBERG CHURCH,
SUNDAY 14. MAY,
AT 19:00

DANIEL BRUUN, ORGAN

✦ PAULUS CHURCH,
SUNDAY 27. AUGUST,
AT 19:00

SEMJON KALINOWSKY, VIOLA
GUY POUPART, ORGAN

✦ PAULUS CHURCH,
SUNDAY 24. SEPTEMBER,
AT 19:00

ANDRÉ FJØRTOFT, PERCUSSION
BJØRN ANDOR DRAGE, ORGAN

✦ PAULUS CHURCH,
SUNDAY 19. NOVEMBER,
AT 19:00

ANDERS EIDSTEN DAHL, ORGAN
NYNORSK MESSINGKVINTETT

kirken.no/ps